
Jægerråds årsmøde Kerteminde 2020.2.4 
 

Der var desværre ikke mødt så mange frem til mødet, som man kunne have ønsket, der var kun nogle få 
repræsentanter fra  4 af foreningerne, 14 mand i alt incl. Hans Cristian, Eigil og Ellekilde 
 

1. Dirigent: Julle 
 
2. Beretning:  

              Der var ikke så meget, dog Fjordens Dag som havde været en succes. 
 

3. Valg af formand til jægerrådet: Kim Andreasen  

 
4. Grønt råd: valgt Peter Bisgård 

 
5. Indstilling af delegerede til repræsentantskabsmødet d. 19 og 20-06: Kim Andreasen og Lars 

Udengaard 
 

6. Ejgil kom og fortalte om kredsens virke i det forgangne år, og at han ønsker at opstille som HB- 
medlem for kreds 5. Han fik massiv kritik, fordi han tilsyneladende ikke bakker vores ønsker op i 
forbindelse med fremlagte forslag fra det bredt nedsatte strukturudvalg, og HBs måde at feje 
henover forslag som de frivillige har brugt oceaner af tid på at udarbejde. 
Hovedbestyrelsen er slet ikke i trit med hvad medlemmerne ønsker. DET KAN OG VIL VI IKKE FINDE 
OS I. Vi har ikke brug for en repræsentant der bare siger det det de ønsker at høre, men det vi i 
kredsen siger at VI ønsker 
 

7. Peter havde fået Hans Christian fra Nordfyn til at komme og fortælle os om mårhunde og 
bekæmpelse, i marts vil der være et kursus i mårhundebekæmpelse, som flere af os deltager i 
Han opstiller som kredsformandskandidat, det er vel ikke så ringe endda. 

 
 
 
Mvh. Kim 
 
 


